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5.1.2e ul @minvws.nl>;

@minvws.nl>;
5.1.2e

Onderwerp: Lijnen uitloop MR 26 februari 2021

Urgentie: Hoog

Ha Hugo,

Hierbij de lijnen voor de uitloop. Reactie op afnemend draagvlak in de samenleving voor de maatregelen oefenen we zo even

me{EXEN
Groeten IEKEEE
+++

Astra/EEET
+ De EU heeft vaccins gekocht bij Astrazeneca, hoe Astrazeneca invulling geeft aan die opdacht is primair aan

AstraZeneca.

e AstraZeneca werkt met zogenaamde CMO’s (Contract Manufacturing Organizations), een soort onderaannemers. ERLE

5.1.1¢c

+ Voor de levering van AstraZeneca aan de EU zijn andere CMO’s (onderaannemers) opgenomen. Dat is op zich een

normale gang van zaken.

« Nu is er een vertraging in de productieketen voor de EU vaccinlevering, [ERTS naar behoren levert voor de VK-

vaccinlevering.
+ Er wordt wekelijks gesproken met AstraZeneca over de leveringsproblemen.
« AstraZeneca kijkt hoe ze de leveringsproblemen voor de EU kan ondervangen
e Daarbij kan [Fil mogelijk ook een rol spelen.

Wat vindt u van handelswijze Astra t.a.v. leveringen? Hebben we ons laten piepelen?
+ We zijn met een aantal vaccin-fabrikanten in een vroegtijdig stadium een traject ingegaan voor de ontwikkeling en

levering van een Covid-vaccin.

+ Die vaccins bestonden op dat moment nog niet en het was ook niet duidelijk of en zo ja wanneer, deze gereed en

goedgekeurd zouden zijn.
* Er was bij het sluiten van de overeenkomsten dan ook geen sprake van een standaard commerciéle klant-leverancier-

verhouding.
« Wel hebben we natuurlijk de afgelopen maanden regelmatig leveringsoverzichten ontvangen. Daar hebben wij onze

planning op gebaseerd
« Wat AZ moet doen is volledig transparant zijn over de vraag waarom een probleem bij een toeleverancier, leidt tot een

zo groot leveringsprobleem en waarom dit op zo'n laat moment ineens op tafel ligt.

+ We zetten al sinds april vorig jaar alles op alles om waar mogelijk impuls te geven aan het ontwikkelen van vaccins en

ook het versnellen of vergoten van de productie.
e+ Zie ook recent de aanstelling van als 5.1.2e

+ Begin vorig jaar ook gesproken met net als met tal van andere partijen.
+ Niet chique om in detail te treden over gesprek met individuele bedrijven.
« Maar deur voor EEEIgheeft altijd open gestaan.

B-keus?

+ Die geluiden hoor ik ook wel eens.
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Astra is gewoon een prima vaccin.

Bescherming van 60 procent is vergelijkbaar met dat van griepvaccin
Ik begrijp het wel; alle commotie rond dit vaccin helpt niet mee.

Het is zaak dat het bedrijf zelf z'n leveringen snel op orde krijgt.

EMA, GR, WHO, allemaal achter dit vaccin. Net als Bij Pfizer en Moderna.

GR adviseert bovendien naar welk vaccin het beste bij welke doelgroep past.
Vaccins zijn schaars en de pandemie duurt voort. We maken ons op voor een derde golf. We hebben niet de luxe om

allemaal op Pfizer te wachten.

Afval teststraten

Goed dat ILT hier bovenop zit. Dit afval moet natuurijk zorgvuldig verwerkt en afgevoerd worden.

Er zijn duidelijk verbeteringen te zien zijn daar waar ILT is geweest, vooral bij de GGD’s. Zo hoort het ook.

Dit laat zien dat de inspecties helpen.
Maar nog niet overal, vooral bij de commerciéle teststraten is het zaak dat afgesproken richtlijnen goed worden

opgevolgd.
ledereen moet vanzelfsprekend veilig z'n werk moet kunnen doen en dus dat protocollen hiervoor bij alle teststraten

duidelijk moeten zijn en moeten worden nageleefd.
Dat is niet alleen in het belang van persoonlijke betrokkenen, maar ook in het belang van de volksgezondheid.


